



Bad Ragaz/Schweiz/Switzerland, 23.3.2020

INFICON verlangt für die Generalversammlung 2020 Stimmabgabe via unabhängige Stimmrechtsvertreterin

INFICON setzt die bundesrätliche *Verordnung 2 über Massnahmen zur Bekämpfung des Coronavirus (COVID-19-Verordnung 2) vom 16. März 2020* um und fordert alle Aktionärinnen und Aktionäre auf, für die Generalversammlung vom Freitag 3. April 2020 der unabhängigen Stimmrechtsvertreterin Stimminstruktion zu erteilen.

- Wer sich noch nicht zur Generalversammlung angemeldet hat, kann elektronisch abstimmen (Siehe QR Code und Instruktionen auf dem bereits zugestellten Anmeldeformular) oder schriftlich Weisung an die Unabhängige Stimmrechtsvertreterin erteilen.
- Wer bereits seine Zutrittskarte beantragt hat, erteilt bitte nach Erhalt der Karte Instruktion an die Unabhängige Stimmrechtsvertreterin.

Die persönliche Teilnahme an der Generalversammlung ist nicht möglich.

INFICON requests shareholders to vote via independent proxy holder at the Annual General Meeting 2020

INFICON follows the Federal Council's *Ordinance 2 on Measures to fight the Coronavirus (COVID-19-Ordonnance 2) of March 16, 2020* and requests all shareholders to give voting instructions to the independent proxy holder for the Annual General Meeting of Shareholders scheduled for Friday April 3, 2020.

- Shareholders who have not yet asked to receive an admissions card, are requested to either vote electronically (see QR Code or instructions on the Application form sent to all shareholders) or by written instructions to the Independent Proxy holder.
- Shareholders who have asked to receive their admissions card, please vote by written instructions to the Independent Proxy holder upon receipt of their admissions card.

It is not possible to participate at the Annual General Meeting in person.

INFICON Holding AG

Hintergasse 15 B; CH-7310 Bad Ragaz / Switzerland
T: +41 (0)81 300 4980; F: +41 (0)81 300 4988
www.inficon.com